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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésről szóló 2012 . év i
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Belügyminisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„2018-ig nem számíthatnak a mátraverebélyiek a közrend helyreállítására? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Nógrád megyei Mátraverebélyen kialakult katasztrofális közbiztonsági helyzet minden bizonnyal
ismert Ön előtt, magam is igyekeztem többször felhívni a figyelmét egy helyi rend őrőrs
megalakításának szükségességére . Áprilisban felfegyverkezve, csoportosan bántalmaztak a kés ő esti
órákban egy mátraverebélyi családi házban két férfit és egy nőt, a napokban megint volt asztal
borogatás, dobálózás sörösüvegekkel és poharakkal . Ezek mellett állandó jelenség a hangoskodás, a
kábítószerek fogyasztása, de a helyi kutyaviadalokkal is foglalkozott a közelmúltban a sajtó .
Belügyminiszter Ur joggal mondhatná, hogy ezekben az esetekben a rend őrség munkatársai a
helyszínre siettek, foganatosítva a szükséges intézkedéseket . A probléma azonban ennél mélyebb és
összetettebb .

Mátraverebélyen fényes nappal családos anyák és gyermekek drogoznak olyan állapotban, hogy
szemlátomást a lábukon is alig tudnak állni . A helyiek elmondása szerint a településen többen
jogosítvány nélkül közlekednek, van, aki például így jár Turára drogért . A fiatalok mindenüket pénzz é
teszik, de gyakorlatilag a település egy lakójának a tulajdona sincs biztonságban . A verebélyiek szerint
a településen mára nincs más csak ital, dög, szemét és kábítószer .

Kontrát Károly államtitkár úr korábban próbálta az állításaimat cáfolni, hiszen az abban foglalta k
Budapestről valóban elképzelhetetlenek, de azokat hallva a helyiek közül bárki megerősítően
helyeselne, sőt! További őrületes beszámolókkal és napi tapasztalatokkal ki tudná egészíteni . Ajánlom
Belügyminiszter Ur figyelmébe, hogy a kialakult helyzetrő l, a törvényes állapotok megsz űnésérő l
személyesen is győződjön meg !

Számíthatnak-e 2018-ig a mátraverebélyiek a közrend helyreállítására? Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2017 . augusztus 23

	

Tisztelettel,

er Tamás
Jobbik 1~Iagy9rországért Mozgalom
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